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英语投稿作文格式范文1
向朋友表示感谢英语作文
提示词语：thank you, at the end of , kind, forget, help… with, stay in touch
范文：
Dear Ling Feng,
I would like to thank you at the end of our middle school education. You have been very kind and helpful since we knew each other.
You have given me so much help that I will never forget. Last term, I caught a bad cold and had to stay at home for a week. When I was worrying about the lessons, you came to my home after school and helped me with every subject. With your help, I didn’t fall behind others. Since then, we have become very close friends. I think I’ll try to help others just like you.
Thank you again. Even though we may go to different schools, I’ll always stay in touch with you. I wish you success for the future.
Yours,
Liu Yan
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龙是什么？龙，是我们华夏的象征之一，没有一个中国人是不知道它的。而属于它的文化是起源于我们中华文化当中的，早在千年以前它就已经成为了我们中华文化中重要的组成部分。龙是中华民族(即大多数华人)的图腾、象征。龙文化上下八千年，源远而流长，是中国文化的突出符号。没有人真正见过他的样子。但是千年来无数国人还是在不停的传承着、描绘着龙的传说。
《龙的传人》中唱到“古老的东方有一条龙，它的名字就叫中国。古老的东方有一群人，他们全都是龙的传人。”作为龙的传人，不能对中国的龙文化一无所知。不了解龙文化，就无法了解古老的中华文明。可是影响了一个国家，一个时代的“灵魂级人物”却和一些可有可无的人列在一起，这不能不说是对历史的褒读和侮辱！
《龙的传人》绝不是靠演技和歌曲获得名誉的年轻人们，他们是在战场上挥洒汗水的战士！是在无数个日日夜夜实验室的科学家们！让我们做血气方刚！真正的活出中华人们的气概，做真正龙的传人！
我认为，现在的中国尽管是世界第二大经济体，第一工业大国，不得不说，中国的综合实力在世界上是排在前列的。但是，现在的中国人民真的能算得上是龙的传人吗？现在的青年人，明日的国之栋梁真的可以接受这个重任吗？我并不这么认为
龙代表着至尊，无敌，天下。而龙文化在生活中也是无处不在，龙文化一方面体现在中华民族大团结，另一方面体现在流传至今的龙文化民俗，如舞龙，赛龙舟等，这些需要团结协作的集体合力项目也写照出中华民族特有的团队精神和集体主义思想。
其实龙文化离我们并不遥远，也许就在你的身边。就像我家那古朴典雅的瓷器一样，蕴藏着中华民族的象征，符号--龙。中国无数烈士先辈们用血泪拼来的今天，这个和平安定，繁荣昌盛的大中国。我们又怎能不去努力，好好珍惜每一天呢？
回望历史，心中自豪，展望未来，我们该带着“龙的传人”这个名字过好每一天，磨砺前行，不负明天！
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I grew up with all kinds of dreams. Today I want to share two of them. They both have to do with playing musical instruments.
When I was four, Mom bought me an electric piano. The black instrument standing in the middle of the house scared me. Day after day, I had to practice with my piano teacher. I never liked her, and all I could remember about her was her impatient words, “Wrong,” “Wrong” and “Wrong” again. And Mom was always on her side, saying I was not smart enough or I did not practice hard enough.
I did this for a year, but I never developed any interest. I practiced everyday simply because I had to. Many times in my dreams, I saw the long faces of Mom and the teacher and heard their stern words. Really, the dream should be more appropriately called a nightmare. Then one day, I saw Mom talk with the piano teacher softly, and afterwards, that teacher never showed up again, and the piano disappeared, too. Mom was unhappy, but I was glad because now I could watch cartoon shows on TV after dinner, never again any piano.
In a few years’ time, the dream of another instrument started, and it started during an urheen or erhu concert given by a distinguished musician. The melodious tune carried me away, and I felt I was lying on the grassland, indulging myself with mild sunshine and sweet flowers. As the music stopped, I realized this had been a beautiful dream, and I would like to continue this dream. That musician later on became my urheen teacher. For two years, he made me practice one hour every day, and the objective was to have me play urheen with him on the same stage. Whenever I made a mistake, he would also be quite harsh and made me practice even more. The pressure was indeed unbearable, but at the same time, the dream that started during that concert continued. When I was practicing, the dream seemed to carry me away, and moreover, my parents seemed to be in the dream too. They sat and listened quietly, as if they were also lying on the grassland, enjoying the sunshine and flowers. Anyhow, pressure was mingled with passion, and they worked together in pushing me forward. Each step of progress came from hard work but also brought immense pleasure.
I admit that in the world of urheen, I was lucky in finding a balance between pressure and passion. In real life, however, there is often too much pressure, but too little passion, just like my piano nightmare. From primary school on, we have been forced to study day and night, to take tests every day, to copy vocabulary items five times and to recite every lesson in front of the teacher. All the dreams pupils have are the long faces of their teachers and parents, but not dreams with sunshine and flowers.
I hope all teachers will realize that learning cannot go on without passion. I still remember my first urheen performance with my teacher. I was under much stress and didn’t sleep much the night before because I knew if I screwed up, it would also affect his reputation. When I walked onto the stage, I was so nervous that I almost held the urheen upside down. When the lights went on, to my great surprise, I saw my parents, fellow students and other teachers sitting on the first few rows, with big smile on their faces. It was just like the time when I was practicing. Passion suddenly overwhelmed me, and I played so well that night that even my urheen teacher didn’t know why. Of course I knew it, and I know my dream of playing urheen will continue.
[英语征文比赛演讲稿]
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English supplement is a magazine designed for our middle school students to improve their oral English skills. It is published on the 15th of each month. We welcome the following forms and contents to contribute, such as English stories, short plays and dialogues.
B popular science s. Write articles through pictures. C.
experience and suggestions on how to improve oral English. D. what you have learned from English grammar.
E. method and how to use English Written suggestions f suggestions on English teaching methods the contribution should be within the word limit, and the should be clearly written on one side with double line spacing and wide English margin. The manuscript must be typed.
If it is not accepted for publication, the author\'s manuscript will be returned within two months. After the manuscript is published, the manuscript should be sent to the editorial department of the student union office. The English Editorial Department of the university is located in the office of the student union room.
中文翻译：
标签： 新学期
英语投稿作文格式范文5
is it going?最近怎么样?
am glad to receive your letter.很高兴收到你的来信。
am looking forward to receiving your letter.我期待着你的来信。
you in advance.提前谢谢你。
wirte to me as soon as possible.请尽快回信
luck |Best wishes.祝你好运
7.对…有害do harm to/be harmful to/be detrimental to
8.对…观点因人而异Views on…vary from person to person
9.把时间和精力放在…上focus time and energy on…
10.缓解压力/减轻负担relievestress/ burden
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“遥远的东方有一条江，它的名字就叫长江，遥远的东方有一条河。它的名字就叫黄河，古老的东方有一条龙，它的名字就叫中国。古老的东方有一群人，他们全都是龙的传人。”这首歌想必不少人听过，我们中国人以龙为信仰，可是到底什么是龙文化现在就让我们来了解一下。
龙是中国等东亚区域古代神话传说中的神异动物，为鳞虫之长。常用来象征祥瑞，是中华民族等东亚民族最具代表性的传统文化之一。龙的形象最基本的特点是“九似”，具体是哪九种动物尚有争议。传说多为其能显能隐，能细能巨，能短能长。春分登天，秋分潜渊，呼风唤雨，而这些已经是晚期发展而来的龙的形象，相比最初的`龙而言更加复杂。封建时代，龙是皇权的象征，皇宫使用器物也以龙为装饰。龙在中国传统的十二生肖中排第五，在《礼记·礼运第九》中与凤、龟、麟一起并称“四灵”。而西方神话中的Dragon，也翻译成龙，但二者并不相同。中国古代民间神话传说中可见于中国经典中的生物，在现实中无法找到实体，但其形象的组成物源于现实，起到祛邪、避灾、祈福的作用。一直以龙的传人自居的中国人，逢年过节都要举行龙文化一些如舞龙灯、祭龙王、赛龙舟之类的喜庆活动，祈盼风调雨顺、国泰民安、丰衣足食。中国龙文化起源及龙文化对中国的现实意义。龙作为中华民族的象征，五千年来已深深扎根于所有中国人的心中，形成了具有强大凝聚力的龙文化，龙文化在历史上曾为中国的统一和发展作出了巨大的贡献，它仍为中国的统一和繁荣发挥着自己独有的作用。
炎黄时期就以龙为图腾，对神异动物龙的崇拜，在中国有着悠久的历史，龙文化是中华文化的源头之一。早在五六千年前新石器时代的红山文化时期，先人们就雕刻各种“C”形玉龙、玉猪龙等作为礼器，拜祭天地山川。据记载，在炎黄时代，龙就成为中华民族各部落联盟的共同图腾。以后，夏朝以黄龙为图腾，商周时期龙文化更得到广泛的传播，在各种精美的青铜器和玉器中，龙的形象经常出现。
秦汉以后，龙成为帝王的象征。历代皇帝都自称为“真龙天子”，还把龙字用在帝王使用的东西上，如将皇帝穿的衣服称为龙袍、皇帝坐的椅称为龙椅、皇帝睡的床称为龙床等。
在古人心目中，龙是一种神秘的宝物，不易见到，即使显现了也见首不见尾，或只见到只鳞片爪。而龙的出现，是天下太平的征兆，所以龙被人们视为天下间最大的吉祥物。
虽然神秘莫测、变化多端的龙难得一见，但自古以来人们对龙的形象描述得很清楚。汉代学者王充指出，龙自首至膊，自膊至腰，自腰至尾，三部分长度都相等；龙的角似鹿，头似驼，眼似兔，颈似蛇，腹似蜃，鳞似鱼，爪似鹰、掌似虎，耳似牛。龙能走、能飞、能游泳、能兴云降雨；龙还能显能藏、能巨能细、能长能短。春分时飞上天，秋分时潜于渊。
在神话传说中，龙的种类有很多，有鳞者为蛟龙，有翼者为应龙，有角者为虬龙，无角者为螭龙，未升天者为蟠龙，好水者为晴龙，好火者为火龙，善吼者为鸣龙，好斗者为蜥龙。
在堪舆学著作中，“龙”是最常见的术语之一。由于自然界的山和水在形态上变化多端，与传说中的龙相似，所以古人将山和水都比喻作龙，把山脉直呼作“龙脉”，把曲折的流水呼作“水龙”。这样，龙就成为山和水的象征，各种龙的塑像和图案大量出现在宫殿衙署、大户人家乃至寻常百姓家中。北京故宫的九龙壁、太和殿的龙椅、龙柱等都是人们所熟知的
看到这里是不是对龙文化有一些了解了呢，身为龙的传人我们要时刻铭记自己的身份。要为自己身为中国人，身为龙的传人而骄傲。
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Dear Peter,
I\'m glad to receive your know you are planning to come to China by you last letter,so I want to invite you to visit the \'\'agritainment\'\'.
\'\'Agritainment\'\' is very popular in my hometown and I think it should be a must for you to experience after you you can feel the truly countryside life and get closer to are so many plants,such as flowers,trees and so fresh air and clear river will make you comfortable and you like,you also can go to the mountion to pick some fuits or wild vegetables by believe that eating the vegetables and food by yourself,it\'s a amusing feeling.
I hope you can go to the agritainment with am looking forward your coming.
Yours,
Li Hua
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善良是为人之本，清廉是从政之本。懂得善为人、清为政，一个税务干部、税务团队，自然会“秀立于丛林”，博得众人尊敬和仰慕。而从税者要想留芳青史，在天下留下自己的清名和美誉，也必须秉持一身正气，时时处处行正。——善和正，正是打造优秀干部队伍，铸牢税务事业之基的“文化之魂”。
善学者智，学善者正。每个税务人员，只有勤于学习，善于钻研，才能博闻多识，业务精湛，拥有处理各种复杂税收业务的智慧和才能;而在为人、处世、从业中，只有一心学善、向善、行善，才能保持纯洁、高尚、正直的品格，拥有正人君子之风。
善于用法，正于护法。法律是为国家和绝大多数人民群众服务的，每个税务执法者，要善于运用各项法律、制度，治税、护税、管税，才能维护好国家、公众的经济利益;而在依法治税过程中，面对社会上各种权力、关系、人情的干扰和阻挠，也要勇于捍卫法律的公正与尊严，秉公执法，公正办事，让公众感受到法律是“正义之剑”、“阳光之剑”，人人在法律面前平等。
品善如水，身正如山。纳税服务是畅通税民沟通渠道，确保税务机关更好地履行行政职能的一条重要途径。服务中，每个税务人员在待人、接物、心态上，要宛如清纯柔和的水一样，以最大的善良、包容、耐心和热情去投入，换取纳税人对税务机关的肯定，也让每一个纳税人都因得到尊重，而为履行纳税义务感到骄傲和自豪。面对现实中一些不正之风、歪门邪道，也要做到像沉稳厚重的山峰一样，巍然屹立，时时展示一身正气。
善谋者顺，正行者和。搞好税收征管，要求税务人员必须善于谋事、管事、处事，只有如此，个人和集体事业才能一帆风顺，为同仁和大众所称道;而在管税中，不论做什么事，必须光明磊落，正直无私，不为私利所动，不为小人所惑，不为诱惑所误，才能赢来人和、家和、事业和。
善当持廉，正当守洁。欲树立善之名，须保持廉洁，欲树立正之誉，须像冰、玉一样守洁。只有这样，税务人员才能在公众间留下善良、正直的美誉，被纳税人所称颂。
功在善进，业在正为。人人都想在天地间建功立业，有所作为。而在税务岗位上，要想建立卓越的功勋，必须善于开拓、创新、攀登、进取;要想在事业上获得他人、公众的认可，必须立大志、顺时势、走正道、行善事，才能获得大的成功。
善用人才，正待人才。人才是税务事业持续、健康、快速发展的“基石”，因此，作为领导者，必须树立正确的用人理念。要有一种“只有不称职的.领导，没有不称职的干部”这一治局理念，知人善任，在工作中善于发现人才，善于运用人才，努力做到“人尽其才，物尽其用”;要有“人才就是创造力，就是财富”的思想，营造尊重人才、重用人才的良好氛围，正确对待各种人才，才能充分激发出每一个人才的工作热情和智慧潜力，让人才焕发出创造和创新的光彩。
团结为善，奉献为正。每个基层单位，都是一个团队、一个“家”。在每个“小团队”、“小家庭”中，成员彼此之间只有团结友爱，和睦相处，相帮互助，才能打造成一个“坚不可摧”的战斗团体，众志成城;而每个小团队、每个税务成员，只有懂得为事业、为社会、为国家奉献，才能营造出一个风清、气正、人和的“税务天地”，助推国家税收事业蓬勃、兴旺、发达。
“善如水、正如山、法如镜、和如风。”——大善如水、身正如山、执法如镜、和睦如风，这应该是每个税务人的从业准则。做到了“善以做人，正以做事”，相信每个税务人都会无愧于国家、人民和人生，在天地间抒写出一个辉煌、壮丽的“税”字。
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Dear hendmaster,
I am a senior student of our school. I’d like to say something about the canteen service in our school.
In general, the service is satisfactory. The hall is clean and tidy. The dishes look inviting and taste delicious as well. What’s more, the workers there treat us as their friends, which makes us feel very happy.
However, we feel the price of the meals is a little too high. Besides, we can only have a limited variety of dishes with little change every week. In addition, we often have to stand in line for a long time before we can get the meal. You could understand how precious time is to us students. Therefore, may I suggest something be done to solve the problems so that we can all enjoy our meals at school?
Thanks for your consideration.
Sincerely yours,
Li Hua
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Dear Mr. Seaton，
Thank you very much for taking me with you on that splendid outing to London. It was the first time that I had seen the Tower or any of the other famous sights. If I\'d gone alone, I couldn\'t have seen nearly as much, because I wouldn\'t have known my way about.
The weather was splendid on that day, which I thought was rare. I still remember some people told me that in Britain there was weather and no climate. During the same day, it might snow in the morning, rain at noon, shine in the afternoon and be windy before the night falls. So I think I was lucky.
I think the river trip was the best thing of all. London really came alive for me as we saw it from the Thames during that wonderful journey down to Greenwich. It was all tremendously exciting - a day that I shall never forget.
Thank you for giving me such a great birthday treat.
Yours sincerely,
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Dear Andrew,
How are you, my best friend Andrew? It is pleasured that you invited me to pay a visit to your home. But I am very sorry that I can’t accept your invitation because I have a very important competition which I must to take part in.
It is a competition of English play, which is hold once two years and will need a month to practice, is very valuable for me. So,I must take part in which I don’t want to miss the opportunity. Sorry, I believe you can understand me right?
Last, I want to give you a present that a CD about the hundredth anniversary of my school. It is too much fun in it and I hold you will be like. I promise you that I will accept your next invitation and bring some presents which you like.
Good Luck From Your Friend
Xiao xin
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Fiona:
I will go to a food party at Karen Yiuplace together with colleagues of the Accounts Department at 4:00 . this Sunday to celebrate the fourteenth anniversary of his marriage. Everybody is expected to bring a dish and a bottle of wine of his or her own. If you feel interested, please join us at the main entrance of Pioneer Plaza at 3:00 . sharp that day, and don’t forget your dish and wine. We do hope you come and are expecting to see you then.
With best wishes.
Sincerely yours,
×××
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English supplement (1) 2 (3) 4 (5) 6 (manuscript) is a magazine specially designed to improve middle school students\' oral English expression ability. It is published on the 15th of each month. The contributions are pided into the following forms: English stories, short plays, dialogues, popular science sketches, picture writing, experience and suggestions on improving oral English What you have learned from English grammar, how to write in English, and how to write in English and suggest teaching methods.
Contributions should be clearly written on one side of the with double line spacing and wide margin. If the English manuscript is not accepted for publication, the contributor will return it to the author within two months, and the manuscript will be paid after publication. Please send your manuscript to the editorial department of the office of the student union of our university.
中文翻译：
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如何提高学习效率 How to Study Efficiently
Li Ming studies in a high school, and this is his second year. In order to get improved as soon as possible, he decided to study late every night. Usually, he would go to sleep about 11 o’clock, but the pressure made him couldn’t sleep well, so he kept study until 12 o’clock. A month passed, Li Ming realized that he didn’t make progress, instead, he lag behind. He talked to his teacher and the teacher told him that he needed to rest well and took it easy. Only the student slept well would he have the energy to study and focus on his attention. Li Ming did as the teacher said, indeed. It worked, he made progress and he could thought quickly. Sleeping well is the very important way to improve study efficiency.
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In recent years, the forests have been getting smaller and smaller for more and more people cut down trees for money. As trees grow naturally, people don\'t need to invest anything on them. But cutting down trees has destroyed our nature. We have already seen the bad consequence. For example, we always suffer from the flood and drought disaster; many animals are facing the danger of dying out, because their habitats have been destroyed; deserts are expanding, and sandstorms are emerging. Our environment has been changed from bad to worse due to the reduction of forests. Thus, the government should appeal people that cutting down trees breaks the balance of our nature. Those who continue to cut down trees should be punished severely.
近年来，由于越来越多的人为了赚钱而砍伐树木，森林面积变得越来越小。由于树木是自然生长的，所以人们不需要对它们进行任何投资。但是砍伐树木破坏了我们的自然环境。我们已经看到了不好的后果了。例如，我们总是遭受水灾和旱灾;许多动物因栖息地被破坏正面临灭绝的危险;沙漠范围正在扩大;沙尘暴也在崭露头角。由于森林面积的减少，我们的环境已经变得越来越糟糕。因此，政府应该呼吁人们砍伐树木会破坏我们的自然平衡。那些继续砍伐树木的人应该受到严惩。
高一英语双语报作文4
With the harsh competition in today\'s society, more and more people complain about their stress in their daily life. Stress mainly comes from our work, study and families. When we feel stressed, we often have bad moods on the day and can\'t sleep well at night. That\'s too bad for our health. To help ease stress, some good ways are suggested. Firstly, we can chat with our parents and friends. Maybe they can give us some good advice. Secondly, we ought to do some exercise, which can help us have a nice sleep at night. Moreover, we are supposed to balance our life with more outdoor activities, so as to make our life more colorful and vivid.
随着当今社会竞争的激烈化，越来越多的人会抱怨他们在日常生活中的压力。压力主要来自我们的工作、学习和家庭。当我们感到有压力时，我们通常会白天心情不好，晚上睡不好。那太影响我们的健康了。为了缓解压力，有一些好方法是应该建议的。首先，我们可以和我们的父母和朋友聊天。也许他们能给我们一些好的建议。其次，我们应该做一些运动，这可以帮助我们晚上睡个好觉。此外，我们应该平衡我们的生活与更多的户外活动，因为户外活动可以使我们的生活更加丰富多彩和生动。
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在学校里，除了学习，还有很多校园活动，这些校园活动就丰富了我们在学校的生活。我最喜欢的校园活动其实应该算是作文课上的活动。
那是一次作文课，彭老师带领做我们做了一个十分有趣的游戏，叫挑逗“木头人”。我们玩的可高兴了。
老师先给我们说明了游戏规则：从班上选出俩个人，一个是“木头人”一个是“挑逗人”木头人出场时，我们要一起唱道：我们都是木头人，不说话，不能笑，不能动来不能叫。木头人上场后，要做一个搞笑的的动作。然后，挑逗人上场。挑逗人上场后，要想办法挑逗木头人。如果挑逗人做的动作或说的话让木头人笑了，那挑逗的人就赢了;反之就是木头人赢了。时间只有一分钟 。 老师刚介绍好游戏规则，我们就迫不及待的想参加这个游戏，个个都把手举的高高的 ，生怕老师不点自己 。
游戏开始了 ! 老师先点了王凡当“木头人”，选王熙当“挑逗人”。木头人上场时，我们就开始唱“我们都是木头人.......”刚说完，只见王凡把手放在太阳穴上 把腮帮子鼓了起来 ，教室里立刻热闹了起来 ， 大家都笑弯了腰 。原来他想做出猪八戒的样子，可却比猪八戒的样子还要可笑，王熙忍的脸胀的通红，立刻伸出自己的兰花指说：“杨贵妃参加陛下!”木头人一看就忍不住笑出声来。很明显这一轮木头人输了。
第二轮，我好想参加，可老师还是没点我。却让刘宇航当了“木头人” ，选孙俊熙“挑逗人”。“木头人”刘宇航一上场，我们就唱起了歌谣，歌谣唱完后，“木头人”刘宇航摆出了一个好笑的动作，只见他右手向后伸出，左手向前伸做一个奥特曼的造型。“挑逗人”孙俊熙一看，做了个鬼脸，可“木头人”刘宇航没笑。这时，大家大声喊道：“加油，加油!”“挑逗人”孙俊熙大眼溜溜一转，又做了一个搞笑的动作，终于“木头人”刘宇航忍不住了，捧腹大笑起来。所以这一轮孙俊熙赢了!
这是我最难忘的一次校园活动，我觉得这样的活动就应该多举行，丰富我们的校园生活，让我们在学习之余还可以享受到学校生活的乐趣，何乐而不为呢?
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Dear Lucy,
I am so glad to receive your letter and happy to know that you have a pleasant holiday. Please send my sincere wishes to your parents. I have a happy holiday just like you do. This holiday, I visited to Guangzhou with my parents. Guangzhou, also known as the Flower City, there are many flowers along the both sides of streets. It’s very beautiful. Besides, the environment is clean and the climate is comfortable. There are many skyscrapers in Guangzhou, especially in the downtown. We visited to many tourist attractions. They are all worth visiting. I hope you can visit there personally one day. You must like it.
Best wishes.
Sincerely yours,
Alva
亲爱的露西：
很高兴收到的你来信，并得知你度过了一个愉快的假期。请代我向你的父母送上最真诚的祝福。我也和你一样，度过了一个开心的假期。假期期间，我和我的爸爸妈妈到广州旅游了。广州，又名花城，在街道两旁有许多美丽的鲜花。另外，那里的环境很干净，气候很舒适。广州有许多高楼大厦，特别是市中心那里。我们去了很多景点，都很好玩，值得一去。希望你有一天能亲自去看看，你一定会喜欢那里的。
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Dear Robert:
How time flies! The happy days we shared often shines in my memory. What about you? As you know, my college entrance exam is approaching, which also announces the end of this sort of pressing study life. However，I intend to have a meaningful summer vacation. First, I will learn to drive to get a driving license, which is a new activity for a high school graduate in China. I will have a good rest, enjoying my hobbies. Then I will take some English courses to improve my English communication ability, With the 20_ Olympics beginning, I will be a participant of it, watching the basketball match between China and the US. I have been dreaming of Kobe’s performance long. After that, I will pay a visit to some tourist attractions to widen my horizon.
That is the plan for my vacation. I am looking forward to being told about your arrangements of vacation. Give me your quick reply soon, OK?
Best wishes!
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夜，寂静。雨，冰凉。
泥泞的道路两旁皆是干枯的松树，盘虬卧龙般的树干上站着一只只黑色的乌鸦，死死的瞪着他。
心中的恐惧让他本能的向前跑，一直跑，一直跑。身边的景象变成了道道残影。内心有一个声音，告诉他，前面会很安全。
不知道过了多久，当他精疲力竭的时候，眼前突然出现了一个影子。
那影子系着围裙，手里拿着饭勺，笑眼盈盈的，慈爱的望着他。满满的，都是宠溺。
他的.心瞬间安宁。那个女人，自己再熟悉不过，正是前不久还和自己狠狠吵了一架的，妈妈。
之前自己因为手头紧，就理所当然的想她要点钱，母亲给了，很不情愿的。在饭桌上，他实在是忍不住这个更年期女人的絮叨，一怒之下把钱摔回去，转身走人。当房门“砰”的关上，他不是没看到母亲怔怔的盯着餐桌，只是心里依旧怒火冲天，母亲的神情只是让他觉得更加反感。
可现在，这个饱受更年期折磨的女人，给了自己前所未有的安全感。所有的不愉快都抛之脑后。
快步向她跑去，想要靠近那温暖。却止步于离母亲不远的距离。只有几步远，却在不能向前。
阻力让他再次恐慌。母亲却缓缓抬起了手，放在他的头上，轻轻的揉了几下，一如儿时的宠爱。她的嘴角微微翘起，幸福写在了这个女人的脸上。
一缕刺眼的光射在了她的身上，他不得不闭上眼。睁开后，人不见了，
他的面前，只剩下一座低矮的，孤零零的石碑，上面写着母亲的名字。
悲号声阵阵回荡，心是撕裂一般疼痛。枯黄的树叶被风吹的沙沙响，乌鸦扑棱着焦黑的翅膀，整个世界都沉浸在了悲伤中。
“啊！！！！”他猛地坐起来，额上冷汗直流。
原来是个梦。
还好，只是个梦。
心头那还未散去的疼提醒着他，梦醒了，不要再睡了。
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没有太阳，花朵就不会绽放；没有爱便没有幸福；没有妇女也就没有爱；没有母亲，就不会有诗人，也不会有英雄。
转眼间20xx年了，而我的.妈妈已经40多岁了。妈妈的头上有很多的白头发、脸上的皱纹也越来越多、身体也越来也不如以前了；看着这样的妈妈做着繁忙的工作和劳累的家务，我不禁掉下了眼泪。我想：“妈妈为了我而变成了一个万能的妈妈。”
我觉得我亏欠妈妈很多，现在的我只能力所能及的帮助妈妈做一些家务或别的事情。我记得郭敬明曾说过这样的一句话：“一直野兽受伤了，它可以自己跑回山洞躲起来，然后自己舔舔伤口，自己坚持，可是一旦被嘘寒问暖，它也受不了。”母亲亦是如此。母亲的行为已经可以被称为“英雄”了！
我的妈妈原本也是一个可爱的大女孩，自从有了我，她就变得万能了，以前可爱的大女孩也消失了。妈妈现在变得：“记性减退、生活自理能力差等等。”以前妈妈呵护我，现在轮到我呵护妈妈了。
俗语说：“母亲者兼天下”嘛！我想在母亲节这一天，给我妈妈一个大大的惊喜，让她享受一天世间最快乐的生活。
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向农民表达敬意的英语作文
There are a lot of annual public holidays in China, such as Labor\'s Day, Children\'s Day and National Day. But I think we should celebrate another holiday -- Farmer\'s Day.
Why should there be Farmer\'s Day?
First of all, China is a large agfieukural country. The majority of the population is farmers. Farmers play a vital role in China. They provide food, without which we cannot live. Also, farmers support industry with various kinds of raw materials.
Most farmers work hard from dawn to dusk, with little time to rest or entertain themselves.
Some people look down upon farmers because they think they do not do “mental labor.”
I suggest there should be a Farmer\'s Day to show respect for the 800 million farmers in China. This would help people realize the contributions farmers make to society and would raise their social status.
英语投稿作文格式范文22
Dear Sir or Madam,
It is my pleasure to recommend Wang Xin for his application to graduate studies in your school。
Mr. Wang has been my research assistant since September 1997. He is an enthusiastic and ambitious young man with extremely high potentiality. All the work handed to him was completed satisfactorily. With his help, I have been able to spend more time in writing the research paper. I really consider myself very fortunate to have such a capable assistant。
I am certain his diligence, coupled with a good competence and pleasant personality, will assure him of academic achievements in his future academic pursuits. I strongly recommend his admission without any reservation。
Yours sincerely,
Li Ming
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Dear David,
I＇m glad you＇ll come to Beijing to learn Chinese. Chinese is very useful, and many foreigners are learning it now. It＇s difficult for you because it＇s quite different from English. You have to remember as many Chinese words as possible. It＇s also important to do some reading and writing. You can watch TV and listen to the radio to practise your listening. Do your best to talk with people in Chinese. You can learn Chinese not only from books but also from people around you. If you have any questions, please ask me. I＇m sure you＇ll learn Chinese well.
Hope to see you soon in Beijing.
Yours,
Wang Ming
亲爱的戴维，
我很高兴你会来北京学习中文。汉语是非常有用的，许多外国人都在学习它。这对你来说很难，因为它与英语有很大的不同。你必须记住尽可能多的中国话。做一些阅读和写作也很重要。你可以看电视，听收音机练习你的听力。你最好和中国人交谈。你不仅可以从书本上学习汉语，也可以从你身边的人。如果你有什么问题，请问我。我相信你一定会学好中文的。
希望不久能在北京见到你。
你的，
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Dear Mr. Smith,
I am xxx, chairman of the Student Union, from Chenguang High School. I am very pleased to learn that you are coming to visit our school on June 26. I am writing to tell you what we have arranged for you.
In the morning, there will be a forum in the school auditorium, where visitors and students from our school will communicate with each other, talking about school life and cultural differences, At noon, you are invited to have lunch in our school cafeteria with students from our school. You can taste dumplings, noodles and other Chinese foods. In the afternoon, the students in our school will show you around the Haihe River .
How do you like the arrangements? I hope you’ll have a good time in Tianjin.
Yours sincerely,
xxx
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Dear Tom,
How are you doing? How time flies! I have been back to China for half a year. I miss you so much!
Every time I catch sight of our photos taken in America, I can’t help thinking of what you have done for me. It was so kind of you to help me with my spoken English. Besides, you made me master a lot of advanced English grammar, which really surprised me. What’s more, I shall always remember you encouraged me to correct my pronunciation by enjoying American TV programs.
By the way, Could you please tell me how can I get in touch with Mr. Smith? I have some learning problems to ask him.
Besides, I know you are interested in the historical Chinese civilization. Why not come to China to enjoy the Spring festival? I promise you won’t regret!
Looking forward to your reply!
Yours truly,
Lihua
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Dear Editor,
I\'m writing to tell you about the discussion on whether an entrance fee should be charged for parks. Opinions vary from person to person on this issue.
50% of the students disagree with the idea of entrance fees. In their opinion, parks are public places where all the people can have a rest and enjoy themselves. So if an entrance fee is charged, some people will surely be kept away from the park. Besides, in order to charge entrance fees,gates and walls must be built. They think that it will do harm to the appearance of a city.
40% of the students agree with the idea of entrance fees, because the gardeners need to be paid and new plants and flowers need to be fees should be charged reasonably.
Yours truly,
XXX
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提示：为引进外资，进一步加快你家乡A城改革开放。你向一位外商介绍你家乡A城。
1．A城是一新开发的经济特区。它是一座具有三十万人口的临海小城。
2．解放前是一个小渔村，以渔业为主，没有工业，只有几所小学。
3．改革开放以来，许多外商到这里投资，经济增长很快，建立了许多大工厂、一个大
港口。港口与国内外许多城市连接。
4．教育有很大的.发展，建立了该城第一所大学。已有三千人从该校毕业。我相信，A
城在不久的将来将更加现代化。
参考词汇：
投资：invest
经济开发区：an economic-zone
港口：port
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Dear teacher: Thank you for reading my recommendation letter. My name is XXX. I am from XX primary school in XX District of Tianjin.
I abide by the code of conduct for primary school students during the period of model school. I respect teachers, care about the collective, and love labor. I set strict requirements on myself and actively participate in the moral activities of the school: I have been a colonel for three years Once ^v^three good students^v^, two district level ^v^three good students^v^, city level ^v^three good students^v^ won many times ^v^civilized students^v^, ^v^love little angel^v^, ^v^children\'s learning^v^ this theme public welfare activity: many students in poor areas take donations and daily necessities as ^v^XXX old people\'s home^v^, offer love and warmth to the elderly, and are praised and affirmed by the elderly for learning District: pay attention to the teachers\' active answers to the questions I am interested in, especially in English.
I won the pets grade I certificate and eets III B certificate in the oral English competition held by the school, and won the first prize, and obtained the certificate of level III of ^v^information technology examination^v^. Physical education: I actively participate in physical exercise, and have good physical performance and physical quality I have a lot of interests in music (erhu) art. I have participated in the reporter training organized by the eighth grade erhu news.
The author has submitted several contributions and published it in the first ^v^top ten small contributors tonight^v^. I have won the title of ^v^excellent contributor^v^. I believe I have the ability to become a member of TFLS Thank you for your evaluation XXXXXXX:XXX ：PETSEETSB:：.
中文翻译：
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安徽黄山被联合国教科文组织定为世界自然文化遗产。假设外国友人到你校参观后，准备去旅游。请根据要点向外国友人简单介绍黄山（ the Yellow Mountain ）。
（ 1 ）位于安徽南部，是中国著名的旅游胜地。每年有大批中外游客前去旅游观光。（ 2 ）乘汽车去大约要花 3 个小时；也可以乘火车或飞机去。（ 3 ）登山便可领略其云海（ the sea of clouds ）、奇松（ wondrous pines ）、怪石（ unique rocks ）等秀丽的风景及清晨美丽的日出。
注意 1 ?词数： 80 词左右。 2 ?请不要逐字翻译。
The Yellow Mountain is one of the most famous mountains in China . It lies in the south of Anhui . Every year thousands of Chinese and foreigners pay a visit there . It\'s not far from here . It takes you about three hours to get there by bus . You can also go there by train or by plane . While you are climbing the mountain ， you can enjoy the sea of clouds ， wondrous pines and unique rocks around you . In the early morning when the sun rises ， the sky looks very beautiful . It\'s really a nice place to visit .
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